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1. Pitanje postavljeno Vladi Federacije BiH: „Koliko je potrošeno financijskih sredstava na plaće 

uposlenih i ukupno funkcioniranje Ministarstva kulture i Ministarstva obrazovanja i znanosti od  

presude Ustavnog suda Federacije BiH kojom je njihovo postojanje ocijenjeno neustavnim do 

danas?“ 

2. Inicijativa upućena Parlamentu Federacije BiH: „Predlažem Parlamentu Federacije BiH da, 

putem odgovarajuće zakonske regulative, što prije provede presudu Ustavnog suda FBiH kojom 

je djelovanje Ministarstva kulture i športa i Ministarstva obrazovanja i znanosti ocijenjeno 

neustavnim, ukine ova ministarstva, a financijska sredstva kojima ona raspolažu za svoj 

(neustavni) preusmjere obrazovnim institucijama s jedne, odnosno značajnim kulturnim 

institucijama (poput Zemaljskog muzeja) s druge strane.“ 

 


